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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsa üléséről 2023. március 27-én 

az Ózdi Polgármesteri Hivatal tanácskozótermében 
 
Jelen vannak:  jelenléti íven szereplők   
   Közantal Emese jegyzőkönyvvezető 
 
Napirendi javaslat: 

 
1.) Javaslat az Ózdi központi háziorvosi vegyes ügyelet megszüntetésével kapcsolatos 

döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Társulási Tanács Elnöke 

 
2.) Egyebek 

 
- . - . – 

 
Janiczak Dávid a Társulási Tanács elnöke köszöntötte a megjelenteket, az ülést 
megnyitotta. Megkért mindenkit, hogy a szavazókészülékét kapcsolja be. A határozatképesség 
megállapítása céljából kért egy jelenléti szavazást. Megállapította, hogy Ózd Kistérség 
Többcélú Társulása Társulási Tanácsa határozatképes, mivel 9 település polgármestere, 
45.400 fő képviselt lakosságszámmal jelen van. A meghívóval mindenki megkapta az ülés 
napirendi pontjait. Kérte, hogy szavazzanak a napirend elfogadásáról. 
 
A szavazásban 9 település polgármestere vesz részt, ami alapján a Társulási Tanács 9 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 45.400 fő lakosságszámmal az 
alábbi napirendet fogadta el: 

 
1.) Javaslat az Ózdi központi háziorvosi vegyes ügyelet megszüntetésével kapcsolatos 

döntés meghozatalára 
Előterjesztő: Társulási Tanács Elnöke 

 
2.) Egyebek 

 
- . - . - 

 
Az előterjesztést a mellékelt fájl tartalmazza. 

 
- . - . - 

 
Janiczak Dávid elnök az ülés vezetését átadta Kormos Krisztián elnökhelyettesnek. 

 
- . - . - 

 
1.) Napirend 

Javaslat az Ózdi központi háziorvosi vegyes ügyelet megszüntetésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára 
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Kormos Krisztián levezető elnök köszöntötte dr. Vámos Henrietta kollegiális szakmai 
vezető háziorvost. Elmondta, hogy április 1-től bevezetésre kerül az Országos Mentőszolgálat 
által ellátott háziorvosi és házi gyermekorvosi ügyeleti ellátás. Ez érinti a korábban megkötött 
szolgáltatási szerződést, amely jelentős terhet levett az önkormányzatok nyakáról.  
 
Kocsik László a Humán Bizottság elnöke elmondta, hogy az előterjesztést a Humán 
Bizottság megtárgyalta és 3 igen szavazattal egyhangúlag támogatja. 
 
Kormos Krisztián levezető elnök elmondta, hogy Janiczak Dávid elnök és jómaga - több 
polgármesterrel együtt - Miskolcon részt vettek egy megbeszélésen, ahol tájékoztatást kaptak 
arról, hogy a putnoki háziorvosi ügyeleti központ meg fog szűnni és Ózdhoz csatlakozik. 
Ózdon változni fog a helyszín, az Almási Balogh Pál Kórházban lesz a központi háziorvosi 
ügyelet helyszíne. Kérdés, hozzászólás hiányában kérte szavazzanak a határozati javaslat 
elfogadásáról. 
 
A szavazásban 9 település polgármestere vesz részt, ami alapján a Társulási Tanács 9 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 45.400 fő lakosságszámmal az 
alábbi határozatot hozta:  

 
Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsának 

4/2023. (III. 27.) határozata 
az Ózdi központi háziorvosi vegyes ügyelet 

megszüntetésével kapcsolatos döntés meghozatalára 
 

Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsa a fenti tárgyú előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
1. A Társulási Tanács az EMERGENCY SERVICE Kereskedelmi és Egészségügyi 
Szolgáltató Kft.-vel kötött szolgáltatási szerződést 2023. március 31. napjával megszünteti. 
 
2. A Társulási Tanács felhatalmazza a Társulás Elnökét a szerződést megszüntető okirat 
aláírására. 
 
Felelős: Munkaszervezet  
Határidő: a döntést követő munkanapon 

 
. - . - 

 
Kormos Krisztián levezető elnök megköszönte a Belügyminisztériumnak azt a koordináló és 
úttörő szerepet amit magára vállalt, meghallgatva az önkormányzatok szavát, nem kevés 
vihart és problémát keletkeztetve ezzel. De problémát megoldani valójában csak úgy lehet, ha 
akarat van rá. Akarat van és ha semmi másra nem gondolnak, hogy az önkormányzatok 
zsebében mennyi forint marad, aminek most van helye bőséggel azt is ki kell emelni, hogy 
megköszönik az ózdi munkaszervezetnek a munkát, amit a korábbi ügyeleti ellátásba 
beletettek. Ez a cég is letette az asztalra, amit le kellett, ugyan mindig megvolt a visszhang, de 
összességében a feladat ellátásra került. A jövőben is azt kívánja a háziorvosi ügyeletet ellátó 
kollégáknak, munkatársaknak, hogy kevés beteggel legyen dolguk és a feladat is el legyen 
látva.  
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- . - . - 
 

2.) Napirend 
Egyebek 

 
Dr. Vámos Henrietta kollegiális szakmai vezető háziorvos tájékoztatást adott a Borsod-
Abaúj-Zemplén vármegyei háziorvosi és házi gyermekorvosi ügyeleti ellátás 2023. április 1-
től induló rendszeréről, technikai és személyi feltételeiről.  
 

- . - . - 
 

Kormos Krisztián elnökhelyettes az ülés vezetését átadta Janiczak Dávid elnöknek. 

 
- . - . - 

 
Janiczak Dávid a Társulási Tanács elnöke megköszönte a részvételt, külön megköszönte 
dr. Vámos Henriettának a tájékoztatást. További jó munkát kívánt és az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

Dr. Almási Csaba       Janiczak Dávid 
                székhely önkormányzat                    Társulási Tanács elnöke   
      jegyzője 


